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Protokoll: Kårstyrelsemöte 8 
Verksamhetsåret 2022/23 

Datum: 2023-02-16 
Tid: 09.00 
Plats: Studenternas hus, Viktor Rydbergsrummet 
Kallade: Kårstyrelsen 22/23, kallelse@gota.gu.se 
Närvarande: Leonardo Rhedin*, Emma Johansson*, Kim Öst*, Charlotta Pettersson*, 
Andreé Lindahl*, Theodor Johansson*, Ellen Holm*, Hampus Lundh*, Anneli Arohlén 
Röstlängd: 8 närvarande röstberättigade ledamöter. 

 *=Röstberättigade 

§ 1 Preliminärer 

§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande 
Föredragande: Leonardo Rhedin 

Leonardo Rhedin öppnar mötet klockan 
09.06.  

Kårstyrelsen beslutar 

att anse mötet behörigen utlyst. 

§ 1.2 Val av mötesordförande, mötessekreterare och protokolljusterare 
Föredragande: Leonardo Rhedin 

Förslag till beslut 

att välja Leonardo Rhedin till 
mötesordförande. 

att välja Anneli Arohlén till 
mötessekreterare.  

Kårstyrelsen beslutar 

att välja Leonardo Rhedin till 
mötesordförande. 

att välja Anneli Arohlén till 
mötessekreterare. 

Transaktion 09222115557488121737 Signerat AA, LR, EJ



Adress 
Götabergsgatan 17 
411 34 Göteborg 

Kontakt 
031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt 
gotastudentkar.se 
@gotastudentkar 

KÅRSTYRELSEMÖTE: PROTOKOLL | SIDA 2/14 

JUSTERING AV PROTOKOLL 

att välja Emma Johansson till justerare av 
dagens protokoll. 

att välja Emma Johansson till justerare av 
dagens protokoll. 

§ 1.3 Godkännande av föredragningslistan 
Föredragande: Leonardo Rhedin 

Förslag till beslut 

att godkänna föredragningslistan. 

Theodor Johansson yrkar 

att lägga till punkt 6.1 ”Revidering av 
styrdokument samt arvodering av 
Studentrepresentantsuppdrag”. 

Kårstyrelsen beslutar 

att lägga till punkt 6.1 ”Revidering av 
styrdokument samt arvodering av 
Studentrepresentantsuppdrag”. 

att godkänna föredragningslistan med 
ändringar. 

ORDNINGSFRÅGA 1 
Hampus Lundh justeras in. Röstlängden 
består nu av 8 personer. 

§ 1.4 Adjungeringar 
Föredragande: Leonardo Rhedin 

Förslag till beslut 

att hålla ett öppet möte. 

Kårstyrelsen beslutar 

att hålla ett öppet möte. 

§ 1.5 Avsägelser 
Föredragande: Leonardo Rhedin 

Inga avsägelser har inkommit. 

Förslag till beslut 

att lämna punkten. 

Kårstyrelsen beslutar 

att lämna punkten. 

§ 1.6 Föregående mötesprotokoll 
Föredragande: Leonardo Rhedin 

Förslag till beslut Kårstyrelsen beslutar 
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att lägga protokollet för kårstyrelsemöte 7 
till handlingarna. 

att lägga protokollen för kårstyrelsemöte 7 
till handlingarna. 

§ 1.7 Sluttid idag 
Föredragande: Leonardo Rhedin 

Förslag till beslut 

att sikta på 12.00.

Kårstyrelsen beslutar 

att sikta på 12.00. 

§ 2 Rapporter 

§ 2.1 Rapport från presidiet* 
Föredragande: Leonardo Rhedin 

Nästa helg ska presidiet på bal i Uppsala. 
Emma sitter nu med i GFS valberedning, 
vilket känns roligt.  

Förslag till beslut 

att lägga rapporten till handlingarna. 

Kårstyrelsen beslutar 

att lägga rapporten till handlingarna. 

§ 2.2 Rapport presidiebeslut 
Föredragande: Leonardo Rhedin 

Förslag till beslut 

att lämna punkten. 

Kårstyrelsen beslutar 

att lämna punkten. 

§ 2.3 Omvärldsbevakning* 
Föredragande: Emma Johansson 

Majoriteten av omvärldsbevakningen har 
rört SFS, vilket kommer behandlas senare 
under mötet. Utöver det har Emma deltagit 
i Studentforum, där de bland annat pratats 
arbetsmarknad och inkluderande 
jobbannonsering.  

Kårstyrelsen beslutar 

att lägga rapporten till handlingarna. 

Transaktion 09222115557488121737 Signerat AA, LR, EJ



Adress 
Götabergsgatan 17 
411 34 Göteborg 

Kontakt 
031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt 
gotastudentkar.se 
@gotastudentkar 

KÅRSTYRELSEMÖTE: PROTOKOLL | SIDA 4/14 

JUSTERING AV PROTOKOLL 

Kommande CSN-frukost handlar om 
studentbostäder, och enkäten till detta är i 
princip klar. Enkäten behandlar bland 
annat kring var studentbostäder ska ligga 
och vad studenter tycker ska ingå i hyran. 

Förslag till beslut 

att lägga rapporten till handlingarna. 

§ 3 Valärenden 

Inga valärenden föreligger. 

§ 4 Beslutsärenden 

§ 4.1 Göta studentkårs delegation på SFS-FUM 
Föredragande: Leonardo Rhedin 

Förslag till beslut 

att fastställa Göta studentkårs delegation 
till SFSFUM 2023 enligt liggande förslag. 

att ge delegationen mandat att lägga till 
fler ombud till delegationen. 

Kårstyrelsen beslutar 

att fastställa Göta studentkårs delegation 
till SFSFUM 2023 enligt liggande förslag. 

att ge delegationen mandat att lägga till 
fler ombud till delegationen. 

§ 5 Diskussionsärenden 

§ 5.1 Halvårsrapport verksamhetsrevisor – åtgärder 
Föredragande: Leonardo Rhedin 
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Vår verksamhetsrevisor har skrivit en 
halvårsrapport. Rapporten innehåller bland 
annat en tabell med information om ifall 
kallelser och handlingar har gått ut i tid till 
formella möten samt om protokollen finns 
tillgängliga. Det finns några exempel på 
sektionsstyrelsemöten där det saknas 
handlingar, kallelser har inte kommit ut i tid 
och framför allt avsaknad av protokoll.  

> Hur kan vi som organisation hjälpas
åt för att underlätta arbetet med
sektionsstyrelsemöten?

> Hur säkerställer vi att
sektionsstyrelsemöten fungerar på
sikt?

> Bör vi ändra något i upplägget med
sektionsstyrelsemötena?

Sektionerna upplever att det funnits en del 
förvirring kring när kallelse och handlingar 
ska ut, de tycker att de fått olika 
information. Vidare skulle de vilka ha en 
tavla/affisch med kallelse- och 
handlingstider till sina kontor.  
Annars tycker majoriteten inte att det finns 
så mycket oklarheter. 

Leonardo har nu även haft möte med 
verksamhetsrevisor, där de gått igenom 
vad som hittills inträffat under 
verksamhetsåret. Verksamhetsrevisor 
kommer även att prata med IT-sektionens 
ordförande specifikt då informationen om 
situationen med IT’s ordförande 
uppkommit både på kårstyrelse- och 
fullmäktigemöten.  

Kårstyrelsen beslutar 

att lämna punkten. 

ORDNINGSFRÅGA 2 
Charlotta Pettersson yrkar 

att ajournera mötet i 17 minuter. 

Kårstyrelsen beslutar 

att mötet ajourneras i 17 minuter. 

Transaktion 09222115557488121737 Signerat AA, LR, EJ



Adress 
Götabergsgatan 17 
411 34 Göteborg 

Kontakt 
031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt 
gotastudentkar.se 
@gotastudentkar 

KÅRSTYRELSEMÖTE: PROTOKOLL | SIDA 6/14 

JUSTERING AV PROTOKOLL 

Vidare rekommenderade 
verksamhetsrevisor en 
teambuildingaktivitet för heltidargruppen. 

Kårstyrelsen diskuterar även frågan om 
arbetsmiljön i gruppen och de konflikter 
som har uppkommit under året och vilka 
olika upplevelser styrelsen har haft. Det är 
viktigt att ta folks upplevelser av konflikter 
och stämning i gruppen på allvar, och att 
ta lärdom av det. 

När gruppen var ny tyckte många att det 
fanns en ganska hård ton i gruppen, vilket 
skapade en dålig stämning. Samtliga 
ledamöter har ett ansvar i hur man beter 
sig mot varandra. Det är viktigt att kunna 
uttrycka sin åsikt utan att det utvecklas till 
negativa konflikter.  

Vissa upplever att det är lite för mycket 
fokus på individen och individens vilja i 
stället för att arbeta som grupp och se till 
hur gruppen ska driva frågor gemensamt. 

Kårstyrelsen tycker att det hade varit roligt 
att få göra något tillsammans där man får 
kämpa lite ihop som grupp.  

Allt som diskuterats idag och under 
verksamhetsåret är saker som är 
jätteviktiga att ta med sig till 
överlämningen, att vara noga med att inte 
föra vidare en negativ kultur till den nya 
heltidargruppen.  

§ 5.2 Tillfälligt medlemskap 
Föredragande: Kim Öst 
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Som vi diskuterade på ledningsrådet så är 
ett tillfälligt medlemskap något som skulle 
underlätta för oss när vi har gäster från 
andra lärosäten på besök. Främst för 
Kårkällarn’s verksamhet. 

Sedan ledningsrådet har Kim kollat över 
stödmedlemskap och skrivit ett förslag. 

> Tankar och funderingar kring
förslaget till stadgeändring?

> Finns det ny information från U6
kårerna att ta ställning till?

Kårstyrelsen inleder med vad de tycker att 
ett stödmedlemskap ska vara. Charlotta 
menar att ett stödmedlemskap primärt 
ska vara för nyexaminerade studenter som 
fortfarande vill bidra till Göta studentkårs 
verksamhet/engagera sig i sin 
föreningsverksamhet på universitetet osv.  

Emma har en tanke kring det tillfälliga 
medlemskapet, ska man tillåta personer 
som inte är studenter att köpa ett tillfälligt 
medlemskap, exempelvis för en helg?  

Hampus och Emma tycker att ett 
stödmedlemskap ska vara för de som vill 
stödja studentkåren. Inga specifika 
rättigheter ska ingå. Hampus tycker dock 
att stödmedlemskapet som det ser ut idag 
ska fasas ut långsamt. Han tycker även att 
alumner ska ha rätt till 
stödmedlemskap/tillfälligt medlemskap.  

Theodor lyfter att det inte kommer at tas 
emot bra av föreningarna om vi definierar 
stödmedlemskapet till att endast vara en 
”stödjande funktion” utan förmåner.  

 Kårstyrelsen beslutar 

att lämna punkten.   

ORDNINGSFRÅGA 3 
Leonardo Rhedin yrkar 

att ajournera mötet i 10 minuter. 

Kårstyrelen beslutar 

att ajournera mötet i 10 minuter. 
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Andreé anser att tillfälligt medlemskap är 
rimligt, att man tillfälligt ska kunna delta på 
ett enskilt event exempelvis. Göta 
studentkårs verksamhet riktar sig mot 
studenter, vårt syfte är studentverksamhet 
och vår verksamhet ska rikta sig mot 
studenter.  

Kim säger att han håller med om att det är 
problematiskt att stödmedlemskapet 
används som det gör idag. Han tycker att 
det ska öppnas upp (som enligt förslag) 
och sen kanske fasas ut långsamt? Vi kan 
inte kontrollera alla föreningars 
evenemang.  

Charlie svarar på Hampus idé om att 
erbjuda alumner stödmedlemskap. Hon 
tror personligen inte att det kommer att 
fungera, för hur ska man kunna kontrollera 
det? Vidare håller hon även med Theodor 
om att det inte kommer att tas emot väl 
från föreningarna. Gamlingskulturen är så 
stark bland föreningarna i Göteborg. Tycker 
inte att stödmedlemmar eller tillfälligt 
medlemskap ska få vara med på 
insparken.  

Hampus håller med i det Kim säger. På 
Natsek håller de nu på att definiera vad en 
phadder är exempelvis. Vidare jobbar de 
också med att prata om skillnader eller 
icke-skillnader mellan gamlingar och 
sittande osv.  

Theodor håller med Hampus. Vidare tycker 
han att vi motarbetar engagerade 
studenter genom att inte låta dem vara 
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stödmedlemmar och inte delta i 
studentkårens engagemang,  

Kim säger att vi har fler föreningar än bara 
våra sexmästerier, exempelvis Tongångare 
och Spexet. Majoriteten av deras 
medlemmar är icke studenter. Vill också 
lyfta frågan om tillfälligt medlemskap, ska 
det gälla generellt för alla under hela året? 
I sådana fall kommer bli en väldigt stor 
administrativ börda så därför talar det 
emot att använda det konceptet. 

Andreé och Ellen påpekar att deras 
sektionsföreningar troligtvis inte kommer 
att påverkas negativt av att 
stödmedlemmar inte tillåts engagera sig i 
studentevenemang.   

Emma säger att stödmedlemskapet är 
extremt oklart, hon tror att alla är överens 
om att vi behöver hitta en definition av vad 
ett stödmedlemskap är. Vi måste börja i 
den änden. Vidare tror hon även att 
kårstyrelsen är ganska överens om att 
tillfälligt medlemskap är en bra lösning för 
studenter från andra lärosäten för att 
kunna möjliggöra för studiesociala 
aktiviteter lärosäten emellan exempelvis.  

Hampus vill även säga att det är synd om 
exempelvis alumner inte har möjlighet att 
delta då han tycker att det är väldigt fint 
och roligt när han ser att alumner 
fortfarande engagerar sig. 

Theodor säger att man som stödmedlem 
ska få gå på föreningars möten i Göta 
studentkårs lokaler. Det är rimligt. Vidare vill 
han ha en arbetsgrupp som ser över 
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denna fråga med representanter för båda 
”sidor” av åsikter i den här frågan.  

Leonardo säger att han vill att vi tar fram 
ett förslag som också går ut på remiss till 
föreningarna. Exempelvis 
föreningskonferensen.  

Ellen ser över underlaget som skickats ut 
för punken och undrar om kårstyrelsen är 
överens om att stadgeförslaget om 
stödmedlemskap är bra i den formen den 
är nu? Det verkar så. 

Hur gör andra studentkårer? 

Alkoholtillstånd 
Linköping har ett allmänt alkoholtillstånd.  
Lund: Har de allmänt alkoholtillstånd 
(permanent) som de också flyttar till 
annan lokal. De har även gästlista.  
Umeå: Har ett särskilt tillstånd likt det Göta 
studentkår har idag.  
Stockholm: Lika många medlemmar som 
inte är medlemmar i lokalen. Likt hur 
Chalmers gör, alltså chalmerist +1.  

Vad skulle vi vilja ha för pris på tillfälligt 
medlemskap? 

Charlie: Tycker att 50 kr är bra för tre dagar. 
Baserat på hur man gör med nationskort 
där det är 100 kr för sju dagar.  

Leonardo: Jag tycker inte att detta behöver 
beslutas om varje år på konstituerande 
fullmäktigemöte, utan det kan beslutas om 
en gång och sen får man skicka en 
proposition när det ska ändras.  
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Emma: Jag håller inte med jag tycker att 
det ska beslutas om årligen likt 
medlemsavgiften och avgiften för 
stödmedlemskap. 

Kårstyrelsen är överens om 50 kronor och 
att det ska beslutas om på konstituerande 
fullmäktige, likt förslaget i underlaget för 
diskussionen. 

Theodor: Jag tycker att vi ska ge möjlighet 
att man ska kunna köpa tillfälligt 
medlemskap för längre period, en vecka 
kanske?  

§ 5.3 SFS medlemsmöte 
Föredragande: Leonardo Rhedin 

SFS medlemsmöte genomfördes i 
Stockholm och det primära syftet var att 
gå igenom propositioner inför SFS-FUM. 
Innan medlemsmötet träffades U6-
nätverket för att diskutera inför 
medlemsmötet. U6-nätverket består av 
Göta studentkår, SAKS, StuFF, Consensus, 
Umeå studentkår, Uppsala studentkår, 
Uppsala teknolog- och naturvetarkår, 
Stockholms universitets studentkår och 
Lunds universitetsallians. 

Leonardo har fått till sig ny information sen 
underlaget till handlingen skickades ut. 
Araz Farkosh har hoppat av sitt uppdrag i 
SFS-styrelse han har nu ersatts av Emanuel 
Lindberg. 

Resursfördelningsförslaget 
Det var väldigt starka åsikter om 
resursfördelningsmodellen och U6-

 Kårstyrelsen beslutar 

att lämna punkten.   
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nätverket var inte överens. Teknolog, natur 
och medicinarkårerna anser att deras 
utbildningar blir urholkade och att de 
knappt har resurser för att utföra 
laborationer och andra moment som 
kräver lärarledd tid. Kårerna som 
representerar samhällsvetare, humanister 
och lärare anser däremot att mängden 
lärarledd tid är kritisk och att 
fördelningsmodellen måste förändras 
snarast. 

Kårerna som representerar humanister, 
lärare och samhällsvetare i U6 kommer att 
göra allt de kan för att få igenom en 
förändring i resursfördelningsmodellen till 
fördel för dessa ämnen kontra exempelvis 
medicin och naturvetare. Räkna med att 
det kommer att komma en motion om det 
här. Göta studentkår måste tänka på att vi 
representerar en bred grupp studenter, 
och därav föra fram alla representerade 
studenter där. 

Ellen undrar vad IT-studenter tycker 
(externt)?  

Charlie svarar att i U6 så är IT-studenter 
oroliga över att deras utbildningar blir 
lidande, de vill inte att pengar tas från 
deras utbildningar för att gynna andra 
utbildningar. Så om det blir en 
omfördelning av resurser vill de att man 
har med sig att kvalitén ska säkerställas. 

Det är fördelaktigt för Göta studentkår att 
vara överens om vad vi ska rösta på i olika 
frågor under SFS-FUM. Göta har 21 mandat 
och det ser bäst ut om vi står som en enad 
kår. När delegationen för SFS ska behandla 
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motionerna till SFS-FUM så har man en 
intern diskussion i delegationen och får 
rösta inom den för att sen kunna 
representera alla våra studenter på SFS-
FUM på ett fullgott sätt.  

Vidare så har det noterats att regeringen 
har lagt sig i en hel del i specifika 
utbildningar och haft åsikter i hur de ska 
drivas. Leonardo skulle vilja att Göta 
studentkår skrev en debattartikel i frågan 
då det finns väldigt mycket att säga. 

§ 6 Övriga Frågor 

§ 6.1 Revidering av styrdokument samt arvodering av 
Studentrepresentantsuppdrag 
Föredragande: Theodor Johansson & Ellen Holm 

Ellen och Theodor har varit på ett möte 
med Per Haglund om revidering av 
styrdokument angående 
studentrepresentanters arvodering och 
tillsättande. Hur många som ska sitta i 
varje organ exempelvis.  

Ellen och Theodor kommer utifrån vad som 
sas på mötet att skriva ner sina åsikter och 
förslag baserat på den informationen. 
Detta förslag kommer att tas upp på 
utbildningsrådet och delas på Slack. Dock 
ska man inte starta en diskussion på Slack 
utan frågan kommer sen att diskutera på 
nästkommande ledningsråd.  

§ 7 Mötets avslutande 
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§ 7.1 Mötesutvärdering 
Föredragande: Mötesordförande 

Mötesutvärdering sker. 

§ 7.2 Nästa möte 
Föredragande: Mötessekreterare 

Kårstyrelsemöte 9 är planerat till 15 mars 
2023 klockan 13.00.  

§ 7.3 Mötets avslutande 
Föredragande: Mötesordförande 

Mötesordförande avslutar mötet klockan 
11.50.  

Justering av protokoll 

Leonardo Rhedin, 
Mötesordförande 

Anneli Arohlén, 
Mötessekreterare 

Emma Johansson, 
Justerare 
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